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A: Tingets åpning 

På vegne av NVF og forbundsstyret ønsket president Stian Grimseth velkommen til Forbundstinget og spesielt 
velkommen til NVFs æresmedlem Per Marstad. Olympiatoppens Michael Jørgensen ble også ønsket velkommen. 
Nytilsatt organisasjonskonsulent Emelie Nilsen ble ønsket velkommen «på laget». 

Grimseth kom deretter inn på året som har vært veldig bra sett med sportslige øyne - med mange internasjonale 
medaljer. Han nevnte spesielt:

Solfrid Koanda:   VM gull i rykk, støt og samanlagt. EM gull i rykk støt og samanlagt.
Ine Andersson:   EM gull i støt og EM bronse samanlagt 
Lea Berle Horne:  EM U17 sølvmedalje i støt og samanlagt
 
Grimseth fortalte også om profesjonalisering og utvikling av administrasjonen hvor målet er at styret skal løse 
langt mindre administrative oppgaver enn tidligere. 

Han ønsket alle et godt Ting.
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A2:  Hilsningstale 
 
På vegne av Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komité hilste styremedlem i NIF Astrid 
Strandbu til tinget.

Hun startet med å gratulere med tildelingen av VM i Førde i 2025. Hun fremholdt at det er viktig at Norge  
arrangerer store internasjonale mesterskap og takket for at NVF nok en gang tar slikt ansvar.

Hun gratulerte NVF med at Idrettsstyret enstemmig har innstilt nasjonalanlegg for vektløfting i Førde,  
og fremholdt at dette vil bety mye både lokalt og nasjonalt dersom Kulturdepartementet tar Idrettsstyrets 
innstilling til følge.
 
Strandbu uttrykte stor tilfredshet med at NVF har hatt en tydelig stemme i oppryddingen i Det Internasjonale 
Vektløfterforbundet (IWF). Selv om Norge ikke fikk «en hånd på rattet» denne gangen i form av styreposisjon, 
var hun opptatt av å meddele at det kommer nye muligheter.

Strandbu gratulerte NVF med de sportslige resultatene det siste året som kan bære bud om medaljer i både VM 
og OL fremover.

Hun anmodet også om at klubbene i størst mulig grad måtte rigges slik at ungdom kommer til NVF istedenfor 
til treningssentrene.

Hun nevnte også utfordringen i forlengelsen av krigen i Ukraina. Idretten er viktig for de flyktningene som 
kommer til Norge. Vi må ta de godt imot. 

Hun avsluttet med å ønske lykke til med Forbundstinget 2023. 
 

B:  Godkjenning av representanters fullmakter
 
Ved tingets åpning var det registrert 25 godkjente fullmakter.
NVFs generalsekretær anmodet tinget om å gi æresmedlem Per Marstad talerett under hele tinget da det er en 
svakhet at dette ikke fremgår av NVFs lov. Generalsekretæren anmodet også tinget om å gi seniorkonsulent og 
tidligere generalsekretær Arne Grostad tale – og forslagsrett under saken regnskap.

Fullmaktene og ovennevnte rettigheter til Marstad og Grostad ble enstemmig godkjent.  

C:  Valg av dirigent 
 
Som dirigent ble valgt Kjartan Berland.
Enstemmig godkjent.

D:  Valg av protokollfører(e)

Som protokollførere ble valgt Arne Grostad, Rebekka Fremstad og Svein-Erik Edvartsen.
Enstemmig godkjent.

E.  Valg av to personer til å undertegne protokollen

Som desisorer ble valgt Jostein Frøyd, Larvik AK og Fredrik Gyllensten, Christiania AK
Enstemmig godkjent.
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F.  Godkjennelse av innkalling 
 
Innkallingen ble enstemmig godkjent uten merknader.

 
G.  Vedtakelse av sakslisten

Sakslisten ble enstemmig godkjent uten merknader.

H.  Vedtakelse av forretningsorden

Forretningsorden ble enstemmig godkjent uten merknader.
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I.  Forbundsstyrets beretning / årsrapport
 
Følgende korrigerer var innsendt i forkant av tinget: 

4.2 Sør-Vestlandet Vektløfterregion (side 11 og 12)
Kvadraturen Idrettsklubb (IK)
 
Vigrestad IK GR11190017470  
Tor Steinar Herikstad
 
4.7 Regiontrenere
Sør–Vestlandet Vektløfterregion
Larisa Imundruova

8. INTERNASJONALE OPPGAVER
2022 European Masters Championship,18 - 26 
august Warszawa/Razyn, Polen
Line Søfteland, AK Bjørgvin - Ingeborg Endresen, 
AK Bjørgvin
Johan Thonerud, Spydeberg – Hans Bj. Hagenes, 
Vigrestad

15. Rangeringer 2022 (side 43)
Veteraner mangler på seniorlistene

21.2 (side 79)
Svein Sigve Skeiseid: Født 03.08.1945 – 01.04.2022.

Side 37
Trine - Edle - Linn Christina feil vektklasser
71kg og 76kg damer, de står oppført i herreklasse 
(73kg)
 
Side 43
Nr. 29 skrivefeil på Heidi Nævdal
 
Side 44
Nr. 42 Sara Olsen Knarvik er medlem av Elverum 
Atletklubb, ikke AK Bjørgvin
 
Side 44
Nr. 6 Remy Aune var ikke ungdom i 2022, han er på 
U23 landslaget i år. 
 
Side 46
Nr. 9 skrivefeil på Emma Vittring 

Side 12:  
Adresse Telemark, Vestfold vektløfterregion, Solbo 
2d, 3292 Stavern

Side 37:  
81 M6 Terje Gulvik manglet klasse

Side 39:  
Starter med info som sto på siden over om norske 
vinnere.

Side 41:  
Mangler hele stevnet i Polen, Mai, 5-6 norske 
løftere. Ine beste deltaker

Side 43:  
Løfter nr 15-20-34 er samme person, løfter 27 og 29 
er samme person,

Side 44:  
Løfter mr 14-18 er samme,

Side 47:   
Feil poengsummer på William nr 6, Samme feil side 
50, William nr 31.

Side 75:  
NM lag (ikke NM 5 kamp)

Årsberetningen / styrets beretning ble 
enstemmig med ovennevnte merknader.
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J.   Behandle avsluttede og reviderte regnskaper for forbundet, kontrollutvalgets beretning  
og revisors  beretning. 

Arne Grostad orienterte kort om regnskapet for 2022 og konkluderte med at resultatet var bedre enn det 
vedtatte budsjettet for 2022. Han spurte deretter om det var noen som hadde noen spørsmål og særlig ifm. 
økte sponsormidler der det ble trukket frem at president Stian Grimseth hadde gjort en stor jobb med dette i 
2022 som medførte at årsresultatet ble bedre enn budsjettert. 

Delegat Dag Rønnevik (tysvær VK) mente at regnskapet burde vært ført ift. NIFs kontoplan. Delegat Ove Varlid 
(Tambarskjelvar IL) ønsket at Stian Grimseth orientert om de økte midlene fra OLT og Eleiko i 2022.

Generalsekretær Svein-Erik Edvartsen svarte delegat Rønnevik at det oppsettet som ble fremlagt er iht. NIFs 
lov.

Stian Grimseth orienterte om de økte sponsormidlene fra Eleiko og økt tilskudd fra OLT
Dirigenten viste deretter til kontrollutvalgets beretning og til revisors beretning som fulgte vedlagt 
årsregnskapet.

Årsregnskapet ble enstemmig godkjent. 

K.  Forslag til anvendelse av eventuelt overskudd

Intet overskudd. Underskuddet belastes forbundets egenkapital.
Enstemmig godkjent. 

L.  Forslag til endringer av NVFs lov

FORSLAG 1: Forbundsstyrets forslag til endring av NVFs lov § 12-4 – møterett, talerett, forslagsrett og 
stemmerett jfr. NVFs lov § 6 jfr. NIFs lov § 2-6 
 
NVFs generalsekretær motiverte for forslaget.
Enstemmig godkjent.
 

FORSLAG 2: Forbundsstyrets forslag til endring av § 13-14 - Forbundstingets oppgaver

NVFs styremedlem Hilde Næss motiverte for forslaget.
Enstemmig godkjent. 

FORSLAG 3: Forbundsstyrets forslag til ny bestemmelse § 21-3 – hedersutmerkelser 
 
NVFs styremedlem Tryggve Duun motiverte for forslaget.
Enstemmig godkjent. 

FORSLAG 4: Forbundsstyrets forslag til ny bestemmelse § 21-4 – hedersutmerkelser 

NVFs styremedlem Tryggve Duun motiverte for forslaget.

Tysværs Dag Rønnevik ment at også de som gjennom «livslang idrett» som har vært aktive utøvere til og med 
master måtte komme i betraktning.

Forbundsstyrets forslag enstemmig godkjent. 
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FORSLAG 5: Forbundsstyrets forslag til endring av NVFs lov § 21-4 (ny § 21-5) – hedersutmerkelser. 

NVFs styremedlem Hilde Næss motiverte for forslaget.
Enstemmig godkjent. 

FORSLAG 6: Tysværs forslag om endring av NVFs lov § 12 – møterett, talerett, forlagsrett og stemmerett

Tysværs Dag Rønnevik motiverte for forslaget.

Forbundsstyret v/ styremedlem Hilde Næss kommenterte forslaget og konkluderte med at NVF ikke støtter 
forslaget jfr. styrets skriftlige motivering.

Tysværs Dag Rønnevik kommenterte etter forslagsstillers syn at «få bestemmer over flertallet» hvis forslaget 
ikke ble vedtatt.

Forbundsstyret v/ styremedlem Tryggve Duun advarte sterkt ift. at demokratiet ville svekkes og bli satt på 
prøve dersom forslaget ble vedtatt.

Nord Vestlandets Vektløfterregion v/ Ola Bergheim mente også at dagens ordning var tilstrekkelig og støttet 
Forbundsstyret – herunder at Tysværs forslag ikke burde få medhold.

Tysvær VK (delegat 23 Dag Rønnevik) og Spydeberg Atletene (delegat 25 Johan Thonerud) støttet forslaget. De 
øvrige 23 tingdelegatene stemte mot.

Forslaget ble forkastet.

FORSLAG 7: Tysværs forslag til endring av § 13-14a - Forbundstingets oppgaver

Tysværs Dag Rønnevik motiverte for forslaget.

President Stian Grimseth presenterte styrets merknader og redegjorde for hvorfor Forbundsstyret ikke støtter 
forslaget. 

Nord Vestlandets Vektløfterregion v/ Ola Bergheim påpekte at styret består (har overflod) av veteraner fra før 
av og støttet styrets syn.

Tysværs Dag Rønnevik tok igjen ordet og mente NVF fokuserer for mye på topp og ville sette fokus på bredden.

Tysvær VK (delegat 23 Dag Rønnevik) støttet forslaget. De øvrige 24 tingdelegatene stemte mot.

Forslaget ble forkastet.

FORSLAG 8: Christiania AKs forslag og endring i teknisk reglement

Christiania AK v/ Fredrik Gyllensten motiverte for forslaget. Bakgrunnen er at stevnene avholdes ulikt og at de 
færreste overholder IWF sitt regelverk i praksis. 

Forbundsstyret v/ Børge Aadland presenterte forbundets merknader om å støtte forslaget. 

Østlandet Vektløfterregion v/ Nicolai Roness tok ordet og meddelte at de støtter forslaget. Ønsker 
tydeliggjøringer. 

Enstemmig godkjent. 
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FORSLAG 9: Christiania AKs forslag til avvikling av § 19-6 i teknisk reglement

Christiania AK v/ Fredrik Gyllensten motiverte for forslaget.

Forbundsstyret v/ Børge Aadland presenterte forbundets merknader og det justerte forslaget. 

Tysværs Dag Rønnevik støttet forslaget. Utøverne må være i fokus og konkurrere på like vilkår.

President Stian Grimseth tok ordet for at det må være så rettferdig som det kan være, men internasjonalt blir 
utøverne plassert i A og B grupper. Argumenterte for at vi må kunne tilpasse oss media.

Nord Vestlandets Vektløfterregion v/ Ola Bergheim tok ordet for at det er urettferdig slik det er i dag. Vi har 
ingen garanterte måter for rettferdighet. Mente forbundsstyrets justerte forslag bør bli stående. 

Breimsbygda IL v/ Julia Jordanger Loen tok ordet for at konkurransen vil bli bedre for utøverne fordi man 
slipper «2 minuttene» på grunn av ulikt nivå i puljene. 
Christiania AK v/ Fredrik Gyllensten tok ordet og ville høre fra klubber som pleier å arrangere mesterskap.
Østlandet Vektløfterregion v/ Nicolai Roness støttet forslaget.

Forslagstiller anbefalte en avstemning over eget forslag deretter Forbundsstyrets forslag.

Sør-Vestlandet Vektløfterregion v/ Hans Hagenes påpekte at det her holder med alminnelig flertall for at 
forslaget skal bli vedtatt da dette er forslag til endring av teknisk reglement og ikke lovforslag som krever 2/3 
flertall. 

Christiania Aks forslag fikk fire stemmer, og ble dermed forkastet. 
 
Forbundsstyrets forslag ble deretter enstemmig godkjent. 

M.  Andre innkomme forslag

FORSLAG 1: Innføring av Norges-cup – fra Tambarskjelvar IL Vektløftergruppa. 

Tambarskjelvars Ove Varild tok ordet og ønsket å trekke eget forslag og støtte forbundsstyrets forslag under 
samme sak.

Forbundsstyret v/ Børge Aadland motiverte for forbundsstyrets forslag. 

Nord Vestlandets Vektløfterregion v/ Ola Bergheim tok ordet og støttet forslaget. 

Christiania AK v/ Fredrik Gyllensten tok ordet og sa at rykk og støt prioriteres i poengtellingen og ikke 5-kamp.

Tambarskjelvars Ove Varild mente at dette kan gjøre at flere deltar på 5-kamp og ikke kun 2-kamp, og derfor 
må telle. 

Forbundsstyret v/ Børge Aadland presiserte at 5-kamp resultatet kun vil telle 20% av totalresultatet. 

Trondheim Atletklubb v/ Jan Egil Trøan tok ordet for at det er vanskelig å trene på 5-kampen i storbyene. 

Tysværs Dag Rønnevik tok ordet for at man må konkurrere i 5-kampen for å konkurrere i Norges-Cupen, men 
resultatet trenger ikke å telle. 

Forbundsstyret v/ Hilde Næss tok ordet for at fremmede forslag bør tas med i videre vurdering inn i det 
kommende Forbundsstyret. 
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Nord Vestlandets Vektløfterregion v/ Ola Bergheim tok ordet for at 5-kamp er en genistrek og enkel å trene på. 

Forbundsstyrets forslag lød slik: 
Det innføres en Norges-cup for ungdom, junior og senior som består av 4 ordinære omganger og 1 
Norges-cupfinale. De 4 ordinære omgangene består av: landsdelsmesterskapet, regions mesterskapet i 
5-kamp (rangering basert på poengsummen i 5-kamp), NM 5-kamp (rangering basert på poengsum) og 
regions mesterskap. Etter de 4 ordinære omgangene gjelder de 3 beste poengsummene (for løftere med 
4 resultater strykes dårligste resultat). De 5 beste juniorene (begge kjønn) og 5 beste seniorene (begge 
kjønn) inviteres til å delta på Norges-cupfinalen som går på NM-ungdom. For ungdommene får alle løfterne 
tellende resultat i Norges-cupfinale. For å ivareta spenningen i sammendraget får man i Norge-cupfinalen 
dobbelt så mange poeng som man får i de ordinære omgangene (dvs 50 poeng for førsteplass, 46 poeng 
for andreplass, 42 poeng for tredjeplass, 38 poeng for tredjeplass, 36 poeng for fjerdeplass, 34 poeng 
for femteplass – osv. for ungdommene). Pengepremiene settes til følgende – senior førsteplass 5000, 
andreplass 4000, tredjeplass 3000 – junior førsteplass 4000, andreplass 3000, tredjeplass 2000 – ungdom 
førsteplass 3000, andreplass 2000, tredjeplass 1000. 

Forbundsstyrets forslag til Norges-Cup ble enstemmig godkjent. 

FORSLAG 2: I ungdomsklassen blir det innført nye regler for tidsbruk som en prøveordning i et år - fra 
Tambarskjelvar IL Vektløftergruppa.

Forslagsstiller trakk forslaget.

N.  Behandling av forslag til budsjett

President Stian Grimseth presenterte Forbundsstyrets forslag til budsjett.
 
Nr. 23 Dag Rønnevik tok ordet for at budsjettet må være i tråd med idrettens kontoplan. 

NVFs generalsekretær Svein-Erik Edvartsen tok ordet for at et spesifisert budsjett kan sendes delegater 
sammen med tingprotokollen. 

Nr. 13 Johnny Sandvik tok til orde og stilte spørsmål ved økningen i sponsorinntektene. President Stian 
Grimseth tok ordet og forklarte bakgrunnen for tallet og at det er realistisk. 

Nr. 18 Fredrik Gyllensten tok ordet og lurte på hvor stor del av tallene som er søknader og hva som er reelle tall 
inne nå. 

Nr. 22 Jan Egil Trøan tok ordet og ønsket noter til budsjettet i fremtiden. Og spesifisere kostnadene direkte til 
idretten. 

President Stian Grimseth svarte opp Nr. 18 om at kr. 800.000,- fra OLT, kr. 70.000,- i sponsorinntekter per nå. 

Nr. 10 Ola Bergheim tok ordet for at sponsortallene er realistiske da NVF er i «vekst» med gode utøvere. 

Nr. 23 Dag Rønnevik tok ordet og ville vite spesifisert utgifter til aktiv idrett.

Forbundsstyrets forslag til budsjett for 2023 ble enstemmig godkjent av Forbundstinget.
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O.  Valg av Forbundsstyret, kontrollutvalg, valgkomite og representanter til NIFs ting

Valgkomiteens leder Elisabeth Settem presenterte valgkomiteens innstilling til nytt Forbundsstyre og 
kontrollkomite.

Nr. 11 Nikolai Roness tok ordet ga honnør til valgkomiteens arbeid.  

Nr. 23 Dag Rønnevik tok ordet og presenterte Johan Thonerud som presidentkandidat – herunder 
benkeforslag mot Stian Grimseth som var innstilt som president av valgkomiteen. 

Deretter ga dirigenten de to kandidatene muligheten til å presentere seg kort – noe de også gjorde kort - på 
bakgrunn av at kandidaturet til Grimseth fremgikk av valgkomiteens innstilling, og kandidaturet til Thonerud 
ble grundig presentert av forslagsstiller Tysvær VK v/ Dag Rønnevik både i forkant av tinget via e-post til alle 
delegater, og under Forbundstinget da han formelt fremmet sitt benkeforslag. 

Nr. 20 Ove Varild tok ordet. Han kommenterte saksgangen og påpekte at det måtte være åpnet for 
kommentarer når andre kandidater blir fremmet. Tambarskjelvar har vært uenig i måten enkelte ting har vært 
gjort på, men støtter Grimseth som president, og meddelte at Grimseth har «kjempekrefter» for å få igjennom 
ting han brenner for. Grimseths nettverk i OLT, sponsorer og posisjon internasjonalt ble nevnt som viktig. Varild 
stilte også en del spørsmål til benkeforslaget Johan Thonerud - blant annet internasjonale fora, OLT og VM 
2025.

Nr. 13 Johnny Sandvik tok ordet. Ham medelte at Grimseth er en stor drivkraft i Norsk vektløfting, men stilte 
spørsmål knyttet til Grimseths «hatter» fremover. Hans rolle til NVF og til OLT utøvere. Sandvik stilte også 
spørsmålstegn ved hvordan samarbeidet med OLT skal skje fremover, og at det må engasjeres flere trenere.

Nr. 10 Ola Bergheim tok ordet. Støtter Grimseth som president og påpeker standingen han har i miljøet. Å gjøre 
en forandring nå er ikke bra. Han ga ros til Grimseths ledelse av EM 2016 og så frem til VM 2025.

Forbundsstyret v/ visepresident Børge Aadland tok ordet. Medelte at han er fornøyd med Grimseth og at 
det har vært mage gode diskusjoner de siste 5-6 årene, men påpekte at Grimseth ikke har tid til å gjøre 
jobbene han tar på seg og støttet benkeforslaget Johan Thonerud. Aadland meddelte at det har skjedd mye 
de siste årene – blant annet at Grimseth har for mye å gjøre og jobber langt mer enn 100% stilling da «bare 
presidentrollen minst er 40% stilling». Aadland sa han ville ha tilbake «grasroten» i Norsk Vektløfting. Her 
mente han Johan Thonerud er rett mann.

Nr. 22 Jan Egil Trøan tok ordet. Bemerket totaliteten i styret og at valgkomiteens forslag er basert på Stian 
Grimseth som president. Trøan ga sin fulle støtte til Grimseth og roste den nye fremlagte strukturen. Han 
anbefalte delegatene om å stemme på Grimseth. 

Nr. 11 Nicolai Roness tok ordet og meddelte at han var preget av situasjonen. Han påpekte at han hadde hatt 
gode samtaler både med Grimseth og Thonerud, men påpekte at endring ikke skjer over natten. Heller ikke 
at ny president er svaret på denne endringen. Uttrykte støtte til Grimseth. Uttrykte også at kontinuiteten i det 
gode igangsatte arbeidet må fortsette. Stilte spørsmål til Thonerud blant annet om hvordan kan skulle klare å 
ivareta kontinuiteten i de prosjektene som er igangsatt. 

Forbundsstyret v/ styremedlem Hilde Næss tok ordet. Meddelte at hun trekker seg som visepresident dersom 
Thonerud ble valgt som president istedenfor Grimseth.

Etter debatten fikk de to kandidatene muligheten til å besvare ulike spørsmål som hadde blitt reist av ulike 
delegater. I korte trekk meddelte presidentkandidatene dette:

President Stian Grimseth presenterte seg selv og sitt kandidatur. 
Viste til den tiden han har hatt, 4 år med mange gode steg fremover. Stor sportslig fremgang. Han poengterte 
at han ikke lenger vil være sportssjef uansett om han blir valgt som president eller ikke. Erkjente at det hadde 
vært mye å gjøre, men at det er derfor NVF i fjor høst besluttet å styrke administrasjonen - noe NVF nå har 
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lykkes med, og at han har stor tro på den nye organisasjonsstrukturen som nå er besluttet. Grimseth takket 
Varild for gode ord. 

Nr. 25 Johan Thonerud presenterte seg selv og sitt kandidatur. 
Henviste til tidligere valg. Uheldig med at Grimseth har «flere hatter». Kommenterte at OLT uttrykker at de ikke 
forholder seg til styret. Hvem skal da være kontakt oppimot OLT? Det må delegeres ansvar og arbeide til flere 
personer. Svarte at han hadde bedre tid enn noen gang til å være president siden han nå er pensjonist. Han 
etterlyste hvem som skulle være ansvarlige for de ulike landslagene. 

Det ble deretter skriftlig avstemning og resultatet ble som følger:
Stian Grimseth  - 18 stemmer
Johan Thonerud - 6 stemmer
Blanke stemmer  - 1 stemme

Stian Grimseth ble valgt som president med 18 mot seks stemmer.

Det var ingen benkeforslag mot valgkomiteens innstillig for øvrig og følgende ble enstemmig valgt:

Visepresident: Hilde Næss Lørenskog AK   (NY visepresident – gjenvalg styret – velges for 1 år)
Styremedlem: Tryggve Duun, Trondheim AK  (gjenvalg 2 år)
Styremedlem: Børge Aadland AK Bjørgvin  (Nytt styremedlem – gjenvalg styret – velges for 1 år)
Styremedlem: Erika Jellestad, Vigrestad IK  (NY)
Varamedlem 1: Randi Schei, Hitra VK   (gjenvalg – velges for 2 år)
Varamedlem 2: Nicolai Roness, Gjøvik AK   (NY – velges for 1 år) 

Før styremedlem Børge Aadland ble valgt, ba generalsekretær Svein-Erik Edvartsen om ordet. Han meddelte 
at det var viktig for administrasjonen å føle tillitt og at Forbundsstyret må stå samlet. Edvartsen stilte 
spørsmålstegn ved hvordan Aadland kunne ønske å være en del av ett Forbundsstyre som ledes av Grimseth 
når han tidligere fra talerstolen hadde meddelt at han støttet benkeforslaget Thonerud og ville bytte ut 
Grimseth.  

Aadland tok ordet og sa at han kunne tre til side dersom tinget ønsket dette. 

Aadland ble enstemmig valgt. 

Tysværs Dag Rønnevik tok ordet og meddelte at han ikke synes noe om at administrasjonen kommenterte 
valget.

Dirigenten presiserte at generalsekretæren har talerett. 

Valgkomiteens innstilling til kontrollutvalg: 
Leder:  Rune Rasmussen, Vigrestad IK, valgt for 2 år. 
Medlem: Christian Lysenstøen, Spydeberg Atletene, valgt for 2 år. 
Medlem: Helena Boye, Kvadraturen VK, valgt for 2 år. 
Varamedlem: Lindis Aune, Hitra VK, valgt for 2 år. 
 
Samtlige enstemmig valgt. 

Forbundsstyrets forslag til valgkomite: 
Leder:   Ingeborg Endresen, AK Bjørgvin valgt for 1 år
Medlem:  Tinna Ringsaker, Spydeberg Atletene, valgt for 2 år
Medlem:  John Birger Brevik, Hitra VK, valgt for 2 år
Varamedlem:  Tor Steinar Herikstad, Vigrestad IK, valgt for 1 år
 
Samtlige enstemmig valgt. 
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P.  Oppnevnelse av statsautorisert / registrert revisor
 
Forbundstinget ga forbundsstyret fullmakt til å engasjere revisor.

Q.   Valg av representanter til Idrettstinget og møter i de organisasjoner særforbundet er tilsluttet 
eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.

Forbundstinget ga forbundsstyret fullmakt til å oppnevne representantene. 
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Tinget beslutter datoene for norske mesterskap, regionmesterskapene og landsdelsmesterskapene 
kommende år. Regionstyrene vedtar arrangører av regionmesterskapene. Forbundsstyret vedtar arrangører 
av norske mesterskap og landsdelsmesterskapene samt eventuelt andre større nasjonale eller internasjonale 
stevner/mesterskap i Norge.

Vedta terminlisten for 2024
 
Januar 
Uke 3  Lørdag 20  Landsdelsmesterskap  
Uke 3   Søndag 21  Landsdelsmesterskap 
 
Mars 
Uke 9  Lørdag 2  NM senior 
Uke 9  Søndag 3  NM senior
 
April 
Uke 16   Lørdag 20   NM junior
 
Juni 
Uke 23  Lørdag 8   RM 5-kamp  
 
September 
Uke 37  Lørdag 14   NM 5 kamp   
Uke 37  Søndag 15   NM 5 kamp  
 
Oktober 
Uke 41  Lørdag 12   Regionmesterskap 
Uke 41   Søndag 13   Regionmesterskap
 
November  
Uke 45  Lørdag 9    NM ungdom 
Uke 45  Søndag 10   NM veteran 
 
Desember 
Uke 49  Lørdag 7   NM lag senior

Klubber som søker mesterskap, skal skriftlig søke NVF ift. utlysning. 
 
Forbundstinget ga sin tilslutning til ovennevnte. 
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Orientering om tid og sted for Forbundstinget 2024 

Mars
Uke 11  Lørdag 16  NVFs klubb - og lederseminar  
Uke 11  Søndag 17 NVFs Ting
 
Forbundsstyret vil beslutte sted på senere tidspunkt.

Forbundstinget tok orienteringen til etterretning.

 
 
Protokollen er herved lest grundig igjennom og som desisorer bekrefter vi at protokollen er korrekt gjengitt 
iht. tingforhandlingene. 

                                                                                                                                          
                                 

                                Jostein Frøyd    Fredrik Gyllensten




